
 

Verslagen RZC 2022 
Secretaris – Hans Zweers 

2022 begon zoals iedereen misschien nog wel weet met een lockdown. Sporten was niet 
of nauwelijks mogelijk, zeker voor het zwemmen. Langzaam werden de beperkingen 
opgeheven en in het voorjaar konden we weer los. In april werd de Algemene 
Ledenvergadering gehouden en behalve de gebruikelijke agendapunten werd er 
uitgebreid gesproken over eventuele plannen als er weer Covid19 beperkingen zouden 
komen. Deze zijn gelukkig in 2022 niet gekomen en een werkgroep die zich daarmee 
bezig zou houden is dus ook niet van start gegaan. In de laatste maanden voor de 
zomervakantie lieten de afdelingen van zich horen.  

Activiteiten; Diverse activieiten zijn er georganiseerd, zowel woor de afdelingen als in 
verenigingsverband. Eindelijk was er een Eindfeest in en rondom Doelum. Een groot 
succes waar veel leden en vrijwilligers aan mee deden. Ook een breed gedragen activiteit 
georganiseerd door de verschillende afdelingen van de vereniging. Mooi om te zien. In de 
zomer nam RZC weer haar deel van het waterfestijn voor haar rekening en ook dit was 
een succes. Covid19 bepaalde de af gelopen jaren ook de Rijn- en Crosstriatlon (afgelast, 
zonder publiek), en dit jaar leek het erop dat het wel doorgang kon vinden. Helaas was 
het de Blauwalgen die dit evenement op het laatste moment niet door kon laten gaan. In 
november was er een heuse en welgeslaagde clubkampioenschap en tussen kerst en 
nieuwjaar de zwemvierdaagse. Ook de oliebollenverkoop kon dit jaar weer doorgaan met 
een leuke opbrengst. De dinsdag-donderdag groep van de superspetters hebben hun 
laatste zwemdiploma overhandigd en de zaterdaggroep hun eerste in 2022. 

Bestuurlijk; Het bestuur heeft eigenlijk dit jaar weinig van zich laten horen en eigenlijk 
alleen “op de winkel” gepast. Een bestuur zonder Rita van der Horst is toch apart. 
Terecht werd zij tijdens de Algemene LedenVergadering benoemd tot erelid van RZC voor 
jaar jarenlange inzet binnen de vereniging en het bestuur. Het contact met de nieuwe 
lokatiemanager van Optisport verliep goed. Badwatersponsoring bij de zwemvierdaagse 
en natuurlijk de 1000 uren verplichting kwamen aan bod. Ook de gesprekken met de 
Gemeente Renkum verliepen naar tevredenheid. Meerdere malen is de zorg over de 
stijgende energiekosten en de korting van de subsidie die een negatieve invloed zal 
hebben op de financiële situatie van RZC ter tafel gekomen, als mede de 1000 uren 
verplichting. Het bestuur heeft verder de VOG’s aangevraagd voor een groot deel van de 
trainers en vrijwilligers. Het ledenaantal van REZ is gelukkig nagenoeg constant gebleven 
en schommelt al jaren net onder de 400 leden. De penningmeester en ledenadmin zijn 
het afgelopen jaar druk bezig geweest met de verrekening van contributies na de 
Covid19 compensatie, hetgeen een tijdrovende klus was. 

Egwin; Een grote impact heeft de ziekte en het uiteindelijk overlijden van Egwin Janssen 
gehad op de vereniging en dus ook op het bestuur. In een zeer korte tijd veranderde de 
situatie van deze gewaardeerde hoofdtrainer van de zwemselectie, die behalve als 
hoofdtrainer zich ook manifesteerde als initiator voor tal andere activiteiten en 
toekomstplannen. Reden genoeg om op 14 juli, tijdens een Buitengewone Algemene 
Leden Vergadering, op verzoek van een groot aantal leden hem te benoemen tot erelid. 
Uiteindelijk overleed hij op 16 september. Het afscheid was indrukwekkend en werd 



gekenmerkt door saamhorigheid binnen de vereniging en binnen Doelum. Iedereen was 
terneer geslagen en velen dachten hoe het nu verder zou moeten. Gelukkig, maar ook 
natuurlijk, wordt zijn taak en rol door velen opgevangen en blijft hij leven in de 
vereniging. 

Het bestuur wil (nogmaals) iedereen bedanken voor zijn of haar inzet afgelopen jaar. Het 
was geen gemakkelijk jaar, maar RZC heeft zich er doorheen geslagen en gaat verder. 

 

Masterafdeling - Rita van der Horst 

Gelukkig dit jaar geen lockdowns of andere Corona maatregelen dus een normaal jaar 
met lekker zwemmen. In mei 2022 konden de masters ook weer mee doen met de ONMK 
in Eindhoven. Daar zwommen Bert, Geert, Petra en Rita keihard naar goud op de 4 x 
100m estafette. 

In de zomermaanden (zomerstop in Doelum) hebben we 6 weken in het 50m buitenbad 
gezwommen van De Vrije Slag. Deze trainingen werden ook druk bezocht door de 
masters. Eind oktober konden de masters ook weer mee doen met de Gelderse 
Masterkampioenschappen in Winterswijk. Het was weer een feestje om na 3 jaar de GMK 
te mogen zwemmen. Na 119 persoonlijke starts, 13 estafettes is het toch altijd nog weer 
spannend welke zwemploeg de beste van Gelderland gaat worden ! En wij kunnen ons 
weer de beste master ploeg van Gelderland noemen. In 2022 is de masterafdeling qua 
ledenaantal licht gestegen (rond de 170 leden) en nog steeds de grootste afdeling binnen 
RZC. Met de keuze uit 7 trainingsmomenten in de week kunnen alle masters 2 keer per 
week zwemmen. Dit zou niet kunnen zonder alle enthousiaste master trainers die aan het 
bad staan, dank voor hun inzet!  

 

Triathlon Afdeling – Kas Blok 
 
Een jaar vol hoogtepunten. De leden van de triathlon afdeling van RZC hebben het 
afgelopen jaar weer geweldige individuele en team prestaties neergezet. Het aantal 
triathlonsporters blijft gestaag groeien, wat resulteert in een nieuw damesteam waardoor 
de dames volgend jaar zullen uitkomen in zowel de derde als tweede divisie. En door de 
fantastische prestaties van onze heren uit de tweede divisie, zijn ze dit jaar 
gepromoveerd naar de eerste divisie. 
 
Naast de fanatieke inspanningen tijdens het sporten, blijft de gezelligheid en het plezier 
in de sport ook hoog in het vaandel staan bij RZC. In maart 2022 zijn we met een groot 
aantal leden afgereisd naar Vielsalm in België voor een trainingsweekend waarbij naast 
sport ook veel ruimte voor gezelligheid was. Dit is een geweldig weekend geweest 
dankzij de inzet en betrokkenheid van vele leden. En volgende maand kunnen we 
opnieuw genieten van het mooie België tijdens een herhaling van dit weekend. 
 
Ook dit jaar heeft een grote groep leden samen deelgenomen aan de Crosstriathlon van 
Texel. Hoewel ik er helaas niet bij kon zijn, heb ik gehoord dat het een groot succes was 
en volgend jaar gegarandeerd weer op het programma zal staan. 
 
Een teleurstelling van het afgelopen jaar was dat de Rijntocht in ons prachtige Renkum 
dit jaar niet doorging vanwege blauwalg in de Rijn, onmacht. Ik wil iedereen die zich 
heeft ingezet voor de voorbereidingen van dit evenement bedanken en hoop dat we 
volgend jaar weer een groot succes kunnen maken van de Rijntocht. 
 
Laten we er dit jaar weer een mooi sportjaar van maken! 
 



 
Zwemselectie – Linda Hulsteijn 
  
Een lastige start van het seizoen, hoe gaan we alles vormgeven zonder Egwin? Iedereen 
moet zijn/haar verantwoordelijkheid vinden. Wie is waar verantwoordelijk voor en wie 
spreekt wie aan? Niet alleen de afwezigheid van Egwin zorgde hiervoor, maar ook Marry 
die is gestopt en Maddy die minder wil doen. We kunnen hier alleen achter komen door 
het te gaan doen en met elkaar in verbinding te blijven. Dit seizoen is op organasitorisch 
vlak een grote uitdaging geweest, het ging met vallen en opstaan. Soms was de 
verbinding tussen de schakels ook even weg. Gelukkig vinden we elkaar daarna ook weer 
terug. Het belangrijkste is om in contact met elkaar te blijven, het regelmatig plannen 
van overleggen, zodat we allemaal met elkaar in verbinding blijven.  
Tijdens een overleg met de trainers kwam het doel van het zwemmen bij RZC mooi naar 
voren: Samen één groep vormen, dit met de trainers en zwemmers. Daarbij moet 
iedereen met plezier kunnen zwemmen binnen RZC, wij sluiten daarin aan op de doelen 
van de zwemers. Samen groeien en plezier maken staat op één. Een mooi startpunt om 
samen mee verder te bouwen.  
Dit seizoen hebben we weinig wedstrijden gezwommen, dit is een streven om volgend 
seizoen ander aan te pakken. Iedereen moet voldoende wedstrijden kunnen zwemmen 
op zijn/haar niveau. Tijdens de wedstrijden die we hebben gezwommen, is er onwijs 
goed gepresteerd, hieruit bouwen we steeds verder. De trainingen zijn/worden ook 
steeds meer aangepast op de zwemmer, zodat ieder op zijn niveau kan zwemmen.  
Kortom, een hoop uitzoeken, maar met het samen sterker en groter maken van RZC!  
 
 
Waterpolo afdeling – Matthias Timmer 
 
Activiteiten 
Afgelopen jaar verschillende dingen ondernomen, zo zijn we vorig seizoen geëindigd met 
een feestavond bij Doelum. Zijn we met de dames en herenteam samen naar Borculo 
geweest en hebben we voor de jeugd een vriendjes en vriendinnetjes training gedaan om 
nieuwe jeugdleden te werven.  
Jurytafel en scheidsrechters 
De bezetting is, mede door vele ouders, achter de jurytafel tijdens wedstrijden zeer 
goed. Wel zitten wij waarschijnlijk a.s. seizoen met het probleem dat we een 
scheidsrechter missen waardoor we maar 2 teams (exclusief dames 1) in mogen 
schrijven. Dat zou betekenen dat 1 team zou afvallen. 
Jeugd 
Door de corona jaren zien wij bij de jeugd een afname in leden. Het is de vraag of we 
volgend seizoen genoeg spelers hebben voor 2 jeugdteams (<15 en <17). Ook is de 
aanwas er (bijna) niet.  
Dames en heren 
Zowel bij de dames- als het herenteam zijn er genoeg spelers. Bij de heren zijn er wel 
een aantal afgevallen. Wel zijn er zwel bij de dames als de heren 2 jeugd afgelopen 
seizoen vanuit de jeugd bijgekomen die mooi mee kunnen doen in het team. 
 
 

Ledenadministratie  - Alef van Brakel 

Takenpakket 
De ledenadministratie (LA) houdt zich in 2022 vooral bezig met het gegevensbeheer van haar 
leden.  Daaronder valt ook het toekennen van de juiste contributie en de maandelijkse 
contributie incasso’s en eenmalige jaarlijkse startgelden. De LA draagt zorg voor een juiste 
implementatie van de privacywet (AVG) en zorgt dat er met gegevens van leden zorgvuldig 



wordt omgegaan. De LA is betrokken geweest bij het opstellen van een veiligeidsdossier, 
privacyverklaring en meer.  Sinds 2018 heeft de LA ook zitting in het algemeen bestuur; een 
positieve ontwikkeling omdat de LA zo beter weet wat er speelt binnen de afdelingen en 
vraagstukken sneller kunnen worden beantwoord. 

Ledenverloop RZC 2022 

 2022 2021 

Leden op 1 januari 2022 378 195M / 183 V) 402 

Leden op 31 december 2022 
389    (197M / 192V) 
            (+2M  / +9 V) 

384 

Ledenverloop 2022 
(aan- en afmeldingen) 125 133 

Aantal aanmeldingen  73 43 

Aantal afmeldingen 60 67 

Afmeldingen binnen het jaar 8 4 

Junior leden op 31 dec. ‘22 96  (-6) (2021: -19) 102 

Senior leden (18+) op 31 dec. ‘22 293  (+11) 282 

Aantal NTB verenigingsleden 40  (+6) 34 

 

2022 kenmerkt zich door een kleine stijging in ledenaantal. Het aantal aanmeldingen was 
beduidend hoger dan voorgaand jaar en het aantal afmeldingen daalde. Het aantal triathlon 
verenigingsleden groeit ook gestaag. 

Het afnemende ledenaantal onder de jeugd verdient aandacht. Een verklaring ligt (deels) bij 
een verminderde capaciteit (kader) bij de Superspetters.  

Over de toe- en afname in leden per afdeling is geen uitspraak te doen; het 
administratiesysteem heeft hier (nog) geen mogelijkheid om dit te specificeren.  

In de maanden oktober, november en december zijn de aan RZC kwijtgescholden 
badhuurkosten rechtstreeks terugebetaald aan de leden. Het betrof hier teruggaaf over de 
maanden januari t/m maart 2021. Daarbij zijn ook de oud-leden die in die maanden lid 
waren gecompenseerd. In 2022 zijn i.t.t. 2021  de startvergunnigsgelden wel geïncaseeerd. 

 

 

 


